



## NOTICE

---

TO: 166 Louis Street

DATE: January 13, 2021

SUBJECT: Closing off of Bottom Floor Stairwell

---

Please be advised that beginning tomorrow, **January 14, 2021**, our contractor, Valley Painting, will be installing a door and wall to close off the space below the stairs on the bottom floor stairwell (north side). The work should be completed by the end of the day Friday, January 15. The work will be carried out between the hours of **8:00 AM and 5:00 PM**. Please do not use that stairwell during construction activities.

Should you have any questions, please contact me at 705-674-8323 ext. 6232.  
Thank you for your cooperation.

---

Veillez noter qu'à compter de demain, le **14 janvier 2021**, notre entrepreneur, Valley Painting, installera une porte et un mur pour fermer l'espace sous les escaliers dans la cage d'escalier du rez-de-chaussée (côté nord). Les travaux devraient être terminés d'ici la fin de la journée du vendredi 15 janvier. Les travaux seront exécutés entre **8h et 17h**. Veuillez ne pas utiliser cette cage d'escalier pendant les activités de construction.

Si vous avez des questions, veuillez me contacter au 705-674-8323 ext. 6232.

Merci de votre collaboration.

Luis F. Garcia  
Construction Coordinator  
Capital Planning and Construction Services